
Generalforsamling i Skagen BIO 
  

Sted: Biografsalen  
kl. 18.30 Dato: 20/3-2023

Punkt Bemærkninger Referat

1. Valg af dirigent 
og referent.

Bestyrelsen foreslår Erik 
Hatt som dirigent og Mi-
chaela som referent.

De bliver begge valgt.

Ifølge vedtægterne skal 
generalforsamlingen af-
holdes hvert år inden 1/4.

Erik Hatt konstaterer at generalforsamlingen er 
rettidigt indkaldt.

2. Bestyrelsens be-
retning.

Birgitte aflægger beretnin-
gen.

Se vedhæftede bilag med beretning. 

Beretningen bliver taget til efterretning med 
klapsalver.

3. Godkendelse af 
det reviderede 
regnskab.

Regnskabet fremlægges af 
Birgit Levorsen. 

Vi ender ud med et overskud på kr. 53.799. 

Egenkapitalen forøges med årets overskud og 
ender på kr. 266.442 pr. 31/12-2022. 

Regnskabet godkendes.

     

4. Budget for kom-
mende år og fast-
sættelse af kon-
tingent.

Budgettet fremlægges li-
geledes af Birgit Levorsen.

Birgit gennemgår budgettet for 2023. 

Vi ender i budgettet ud med et overskud på kr. 
54.000,- 

Vi foreslår at kontingentet stiger til kr. 125,- 
pr. år.  
Dette bliver vedtaget.

5. Valg af bestyrel-
sesmedlemmer. 

Valg af supplean-
ter.

Jens og Michaela er på 
valg og ønsker begge ikke 
genvalg. 

Lone Møller og Erik Hatt 
er villige til genvalg som 
suppleanter.

Bestyrelsen foreslår at Birgit Levorsen og Bir-
te Fisker vælges som nye medlemmer. 

Der er ikke andre, som har lyst til at stille op, 
så Birgit og Birte bliver valgt ind. 

Lone Møller og Erik Hatt bliver begge gen-
valgt som suppleanter.



6. Valg af intern re-
visor.

Rolf Hauge har været in-
tern revisor på regnskabet 
for 2022. 

Bestyrelsen foreslår, at 
Rolf bliver genvalgt.

Rolf har et ønske om, at en uddannet revisor 
skal gennemgå vores regnskab, da han synes, 
at vores forening nu har vokset sig til en stør-
relse, hvor det er nødvendigt. 
Birgitte har talt med et par revisorer, som ikke 
ser nødvendigheden heraf, men bestyrelsen 
tager forslaget med på næste bestyrelsesmøde. 

Rolf bliver genvalgt som intern revisor.

7. Filmlyd ved Jes-
per Svarre.

Der har været flere klager 
over for høj lyd.

Jesper forklarer, at lyden ikke er for høj. Den 
er fastsat i samarbejde med producenterne og 
udlejerne. Vi er forpligtede via kontrakt med 
FAFID og kan ikke selv bestemme lyden. 
Lyden er også en stor del af biografoplevelsen.

EVENTUELT

Vedr. aflysning af 
en forestilling ved 
nul fremmødte 
gæster. 

Jesper foreslår, at vi venter med at aflyse en 
forestilling og pakke sammen til efter reklamer 
og trailere har været vist. Dette for at undgå 
biografgæster der går forgæves, hvis de dukker 
op senere. 
Reklamer kører 8-9 minutter. Trailere kører 5-
6 minutter. 
Vi betaler altid en minimumsleje, også selvom 
filmen bliver aflyst. Den ligger på 1.200-1.500 
kr. 
Bestyrelsen tager det med på næste møde og 
det samme gør billet og kiosk.

Vedr. for mange 
gæster i salen.

 Jesper pointerer, at det er forbudt, iht. brand-
myndighederne, at lukke flere end 60 ind i 
salen.  
Der er desuden kun plads til én kørestol og 
den, eller andet, må ikke stå på trapperne. 
Bestyrelsen tager det med på næste møde.

En tak til afgåen-
de bestyrelses-
medlemmer.

Birgitte takker Jens og Michaela for deres ar-
bejde for biografen.

Næste bestyrel-
sesmøde

Konstituerende møde d. 27. marts.


